

Title (en)  
Safety shoe.

Title (de)  
Sicherheitsschuh.

Title (fr)  
Chaussure de sécurité.

Publication  
**EP 0280307 A2 19880831 (DE)**

Application  
**EP 88102838 A 19880225**

Priority  
DE 3706281 A 19870226

Abstract (en)  
Safety shoe which has a shoe shell (S) injection-moulded from plastic and, in the front part (1) of the shoe shell (S) a steel cap (4). In the front part (1) of the shoe shell (S), the shoe shell bottom (2) has on the inside a channel-like indentation running along its transition into the shoe shell wall. An edge (4.1), widened in the manner of a flange, of the steel cap (4), which is inserted into the shoe shell (S) subsequently, is received in the indentation. <IMAGE>

Abstract (de)  
Sicherheitsschuh, der einen aus Kunststoff spritzgegossenen Schalenschuh (S) und im Vorderteil (1) des Schalenschuhs (S) eine Stahlkappe (4) aufweist. Im Vorderteil (1) des Schalenschuhs (S) weist der Schalenschuhboden (2) innen eine entlang seines Übergangs in die Schalenschuhwandung verlaufende, rinnenartige Vertiefung auf. Ein flanschartig verbreiterter Rand (4.1) der nachträglich in den Schalenschuh (S) eingesetzten Stahlkappe (4) ist in der Vertiefung aufgenommen.

IPC 1-7  
**A43B 7/32**

IPC 8 full level  
**A43B 7/32** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A43B 7/32** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0280307 A2 19880831; EP 0280307 A3 19890621**; DE 3706281 A1 19880908

DOCDB simple family (application)  
**EP 88102838 A 19880225**; DE 3706281 A 19870226